
Z á p i s n i c a 
 

Pozemkové spoločenstvo Urbariát Šaľa, so sídlom Šaľa, Hviezdoslavova 2 
zo zasadnutia výboru 21.5.2019 

 
Dňa 21.5.2019 o 15:30 hod sa uskutočnilo zasadnutie Výboru s nasledovným programom: 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba predsedu a podpredsedu spoločenstva a voľba predsedu dozornej 

rady  
3. Rôzne  
4. Diskusia 
5. Záver  

 
 
Prítomní:  
 
JUDr. Jana Braníková   
Peter Farkaš   
Ing. Juraj Pápay   
Roľnícke družstvo Šaľa v zast. Pápayová Terézia   
Gabriel Hlavatý  
Ing. Danica Horňáková  
Magdaléna Hlavatá   
 
      
Neprítomní: 
Karol Petro - člen dozornej rady 
 
 
 
Za zapisovateľa bola určená - JUDr. Jana Braníková. 

1/ p. Braníková privítala prítomných a oboznámila ich so situáciou ohľadne odloženia 
podania daň.priznania, zastavenia konania ohľadne výrubu topoľov. Oboznámila s možnosťou 
výkonu trestu povinnej práce odsúdenými pri starostlivosti o lesy. 

 2/ p. Braníková rozdala prítomným zvoleným členom výboru na zhromaždení dňa 
4.4.2019 hlasovacie lístky a aj prítomným členom dozornej rady a vyzvala ich na hlasovanie 
o predsedovi, podpredsedovi tajným hlasovaním. 

Po sčítaní hlasov bola za predsedu PS zvolaná JUDr. Jana Braníková, podpredsedu 
PS Ing. Juraj Pápay a za predsedu DR Magdaléna Hlavatá.  

3./ p. Braníková dala hlasovať členom výboru o zvolení z členov na funkciu pokladníka 
a navrhla p. Farkaša, ktorý túto funkciu vykonával doteraz. 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 



p. Braníková oznámila p. Farkašovi, že bol zvolený za pokladníka, ktorý funkciu prijal. 
V súvislosti s nezvolením p. Tibora Beloviča do výboru ako člena, novozvolená predsedníčka 
s ním bude riešiť v ČSOB zmenu poverenej osoby k účtom, jemu sa zruší a spoludisponujúca 
osoba bude p. Farkaš. 

4./ V súvislosti so žiadosťou o prenájom volejbalových ihrísk výbor v diskusii rozhodol, 
že ak sa nájde záujemca o prenájom volejbalových ihrísk pri pláži na šalianskej strane Váhu, 
výška nájmu na jeden kalendárny rok bude vo výške 50,- Eur. P.Pápay uviedol, že pri zmluve 
treba presne stanoviť práva a povinnosti aj PS. 

5./ Z dôvodu, že sa nepodarilo doposiaľ nájsť kompromis ohľadne riešenia 
nebezpečenstva starých topoľov na pláži, ktoré môžu ohroziť zdravie a bezpečnosť 
návštevníkov pláže prechádzajúcich popod nimi, je potrebné požiadať o súčinnosť Mesto 
Šaľa, aby ľudí verejne upozornili na toto nebezpečenstvo, aby zamedzili v rámci svojich 
možností organizovania hromadných aktivít v tejto lokalite ako je varenie gulášu, rozkladanie 
stánkov a pod.  

6./ p. Pápay uviedol, že je potrebné zistiť u MET Šaľa, presnú trasu líniovej stavby 
tepelného prepojenia, vyriešiť možnosť výrubu stromov v tejto línii a následne na zvyšné 
dreviny objednať nový dendrologický posudok zameraný na statiku drevín meraný tomografom  

7./  Predsedníčka poďakovala prítomným, pričom výbor zvolá podľa potreby, inak sa 
zvolá do 20.9.2019. 

 

Zapísala: JUDr. Jana Braníková 

 


